
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 609
Vil ministeren, som opfølgning på åbent samråd i Retsudvalget den 22. marts
2012 om fangetransporter, redegøre nærmere for den aktuelle status og den
konkrete tidsplan for udrulningen af beslutningen om installering af videokon-
ference-faciliteter i stort set alle fængsler, arresthuse, retsbygninger og politi-
stationer, som ministeren har oplyst forventes fuldt udmøntet i 2015? Herun-
der bedes ministeren redegøre for, hvorfor det tager så relativt mange år at få
projektet gennemført, når man påtænker, at der er tale om installering af alle-
rede velkendt teknologi.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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